
Bez obalu s Kate řinou Kone čnou
 Ze  způsobu,  jakým  ČT  informovala  o  posledních  parlamentních

volbách u nás a na Slovensku, by divák nejspíš čekal, že u nás bude
vše zalité sluncem a země bude prosperovat, na Slováky čeká jen
zmar  a  bída.  Realita?  Zatímco  pětidemoliční  vláda  kvůli  svým
diplomatickým  přešlapům  není  schopná  zajistit  levnější  energie,
Slováci platí za elektřinu i plyn polovinu toho co my. A teď v přímém
kontrastu se Slováky, opět kvůli neschopnosti naší vlády, prožívá ČR
další  fiasko.  Více  než rok  jednali  premiér  Fiala  a ministr  Síkela s
koncernem  Volkswagen  o  výstavbě  továrny na  výrobu  baterií  pro

elektromobily v Líních na Plzeňsku. Po roce  však zástupci Volkswagenu oznámili, že
stavět  nebudou. Vím, že místní měli  z této fabriky obavy a protestovali  proti ní,  ale
spíše to uvádím pro ilustraci, neboť na Slovensku nyní podobný projekt dostal zelenou,
a tak u našich sousedů vznikne 1500 nových pracovních míst čínské továrny.
   A tak se ptám – k čemu nám je mainstreamovými médii chráněná vláda, když tu
milion  lidí  žije  pod hranicí  chudoby,  další  dva  miliony včetně  středních  vrstev  jsou
chudobou ohroženi, ale ČR kvůli aktivistické podpoře Izraele, kritice OSN a další jiné
absolutní  diplomatické  nemohoucnosti  přichází  o  investiční  příležitosti,  zatímco
chybějící  peníze  se vláda snaží  do  rozpočtu  získat  z  kapes chudnoucích občanů?
Zatímco  slovenská  vláda  rychle  pochopila,  že  na  prvním  místě  je  ochrana
ekonomických zájmů jejich vlastních obyvatel, kteří  si ji  zvolili,  od Fialy, Lipavského,
Síkely a ostatních už dva roky posloucháme něco o utahování opasků, o tom, jak se
vlastně nic dělat nedá a jediné, na co peníze jsou, je podpora konfliktu na Ukrajině
nebo nákup stíhaček, které mohou daňové poplatníky stát až půl bilionu korun. 
    Myslím, že je čas, aby lidé v naší zemi kone čně dali jasn ě najevo, že této
politiky proti jejich zájm ům už mají vážn ě dost a říct STAČILO! Obzvlášť, když vidí,
jak  se  státním rozpočtem  hospodaří  vláda  a  nás  ekonomové  v  novinách  i  televizi
poučují, jak si máme šetřit na důchod, protože peníze přece na stromě nerostou. Ano,
peníze na stromě sice vážně nerostou. To si ale nikdo z občanů ČR nemyslí. Peníze se
nachází  v ekonomické diplomacii,  ve které vláda už dva roky schytává výprask za
výpraskem. To je jeden fakt. Ten druhý pak je, že podle posledních dat polovina Čechů
neušetří ani dva tisíce za měsíc, a tak holt na ten důchod jaksi nemají z čeho šetřit,
navzdory knížecím radám pravicových ekonomů i pravicové vlády. Možná by i ušetřili
víc, kdyby neplatili  za energie dvojnásobek toho, co Slováci.  Ale to už se točíme v
začarovaném kruhu. V začarovaném kruhu asociální politiky Fialovy vlády.
  Kdo  však  bídou  v  Česku  rozhodně  netrpí,  je  katolická  církev.  Ta  minulý  týden
zveřejnila výsledky svého hospodaření za loňský rok a světe div se – skončila miliardu
v plusu. Aby taky ne, když na základě majetkového vyrovnání se státem inkasují církve
každoročně od státu miliardy. Součástí náhrad je navíc inflační doložka. Pokud tedy
vysokou inflaci v ČR někdo s povděkem vítá, je to právě římskokatolická církev, která
ze všech církví dostává peněz úplně  nejvíc. A kdo že restituční zákon v roce 2012
prosadil? Ano, byla to tehdy Nečasova ODS. Ta stejná ODS, podle které mají dost
peněz důchodci, učitelé, a vlastně všichni musíme současnou inflaci nějak vydržet, až
na církve, které se v době těžké ekonomické recese těší z miliardových zisků. A že by
na tom snad něco změnila vláda, ve které sedí lidovci, se rozhodně čekat nedá. Stejně
jako se nedá čekat, že by  snad církevní hodnostáři v souladu se svou vírou  a v době
rychle rostoucí chudoby napříč národem, zasedli se státem znovu za jednací stůl.
  Pojďme  se  ještě  krátce  zastavit  u  ministerstva  spravedlnosti.  Tam  úředník  Jan
Benýšek  před časem  oznámil,  že  insolvenční  agendu  úřadu se  pokouší  ovládnout
ministrův náměstek A. Stanislav. Benýšek v souladu s novým zákonem požádal jako
vůbec první státní úředník o ochranu před odvetou. Navzdory tomu, že Fialova vláda
má v programovém prohlášení boj proti korupci, pak prvního úředníka, který na korupci
na  ministerstvu  upozornil,  při  první  příležitosti  nechala  odstranit.  V  rámci  takzvané
systemizace státní správy totiž bylo Benýškovo místo zrušeno. Že byla systemizace
navržená  Blažkem  schválena,  sdělil  po  dvou  dnech  od  vládního  rozhodnutí  a
opakovaných dotazech reportérů mluvčí ministerstva spravedlnosti Řepka.  Stanislav,
který  už  v  minulosti  musel  kvůli  manipulacím  zkoušek  insolvenčních  správců
ministerstvo opustit, zůstává na Blažkově ministerstvu vesele dál. Tolik asi k tomu, jak
vážně tato vláda boj s korupcí myslí. 
  Nyní k zahraničním zprávám. Česká média a mnozí politici i vojenští představitelé
stále  opakují,  že  musíme  na  Ukrajinu  stále  posílat  čím  dál  tím  víc  zbraní,  a  tím
zajistíme její vítězství. Náčelník generálního štábu Karel Řehka vysvětloval, že Rusko
v žádném případě nesmí vyhrát, neboť to by byla pro Evropu a pro nás katastrofa, a
proto je nutné se i připravit na »obrannou jadernou válku«. Naštěstí nikoho z předních
spojenců  takovýto  nebezpečný  nesmysl  nenapadl.  Dokonce  naopak.  »Ozbrojené
síly Ukrajiny nemají schopnost vytlačit ruskou armádu z Donbasu a Krymu,« uvedl to
americký právník a politický komentátor Ben Shapiro. Komentátor také připomněl, že
Spojené státy plánovaly podporovat Ukrajinu, dokud se situace nedostane do slepé
uličky. Podle jeho názoru tato chvíle nastala.
  Vlivný německý deník Bild napsal, že americký prezident Biden i německý kancléř
Scholz usilují o to, aby Zelenskyj zahájil mírové rozhovory s Ruskem. Bývalý poradce
šéfa  Pentagonu  plukovník  Douglas  MacGregor  v rozhovoru  pro  kanál  YouTube
dokonce sdělil,  že  lídři  NATO tajně  požadují,  aby Zelenskyj  odstoupil.  Vysvětlil,  že
v soukromých  rozhovorech se  Zelenskému říká,  že  »vše skončilo  a  musí  důstojně
opustit svůj post. Ale on to neumí«. Současně naznačil, že Západ chce na Zelenského
místo  dosadit  jinou  osobu,  která  zahájí  mírové  rozhovory  s Ruskem.  »Sedne  si  k
jednacímu  stolu  a  bude  s  Rusy  diskutovat  o  konci  konfliktu,« řekl  plukovník.  V té
souvislosti bývalý důstojník CIA Larry Johnson uvedl, že britské tajné služby vybraly
vrchního velitele ozbrojených sil   Ukrajiny Valerije Zalužného, aby nahradil Zelenského.
Ten také opětovně vyjádřil svou nespokojenost s poklesem dodávek munice Ukrajině
na  pozadí  zhoršování  arabsko-izraelského  konfliktu.  Některé  zdroje  uvádí,  že
nejpříhodnější  doba  pro  jednání  nastane  příští  rok  během  americké  prezidentské
volební kampaně, kdy se Biden nebude chtít hlásit k nekonečnému financování války,
kterou nelze vyhrát a Donald Trump se naopak bude chtít prezentovat jako »chcimír«
v zájmu amerických občanů

Proti p řítomnosti vojsk USA v České republice!
Boj  za  mír  a suverenitu  naší  země  nevzdáváme!  V  Petičním  výboru  Poslanecké

sněmovny Parlamentu České republiky proběhlo další projednávání
petic,  skrze  které  desítky  tisíc  občanů  naší  země  jednoznačně
odmítají  přítomnost  vojsk  USA  na  našem  území.  Ve  svém
vystoupení poslancům i zástupcům současné protilidové vlády Petra
Fialy místopředseda KSČM Milan Krajča mimo jiné řekl:                 .
„Není  to  poprvé,  co  se  snahy  o umístění  cizích  vojsk  v České
republice  setkávají  s odporem  našich  občanů.  Vzpomeňme  na
pokus instalovat  vojenskou základnu Spojených států  amerických
v Brdech, která byla před několika lety jednoznačně odmítnuta nejen
naprostým veřejným nesouhlasem, ale i mohutným lidovým hnutím

a nesčetnými  demonstracemi,  petičními  akcemi,  veřejnými  debatami  a různými
formami  občanského  protestu.  Lidé  tehdy  zkrátka  cizí  vojska  u nás  jednoznačně
odmítli.  Pakliže  tedy  tuto  otázku  nyní  současná  vládní  moc  opět  nastoluje,  je  to
naprostá  nehoráznost!                                 .
Úvahy představitelů  současné vlády ODS, KDU-ČSL, TOP09, STAN a Pirátů  o cizí
vojenské  přítomnosti  se  nyní  zhmotnily  ve  vojenské  smlouvě  se  Spojenými  státy
americkými, jejímž obsahem je právě umístění cizích vojsk na našem území. Zcela
zřejmě se tak děje v souvislosti s proválečnou politikou současné vlády, jejíž součástí
je  soustavná  podpora  eskalace  konfliktu  ve  východní  Evropě  a odmítání  jeho
mírového řešení či mohutný mnohamiliardový nárůst výdajů na zbrojení v době, kdy
ve všech ostatních sférách přichází stávající moc s drastickými rozpočtovými škrty.
Dle našeho názoru je uvedená vojenská smlouva smlouvou vazalskou, likvidující další
zbytky suverenity naší země a proto ji rozhodně odmítáme!                         .
Připomínám, že ve vojenské smlouvě  se Spojenými státy americkými je konkrétně
uvedeno 11 míst, kde by mohla být jejich vojska v naší republice rozmístěna. Jedná
se  jmenovitě  o vojenská  letiště  v Čáslavi,  Náměšti  nad  Oslavou  a v Pardubicích,
Logistické  centrum  v Mošnově,  vojenské  výcvikové prostory  v Hradišti,  na  Libavé,
v Boleticích a v Březině a vojenské posádky ve Vyškově, Rancířově a Staré Boleslavi.
A i z těchto  míst  se  nyní  ozývají  hlasy odporu  od lidí,  kteří  nechtějí  mít  ve  svém
bezprostředním sousedství zahraniční vojáky. I proto jsme tady, abychom se zastali
těch, kteří budou uvedenou vazalskou vojenskou smlouvou postiženi jako první!        ,
Rád bych zdůraznil,  že množství podpisů,  které se sešlo pod dnes projednávanou
peticí,  a které  neustále  roste,  mne společně  s kolegy z Komunistické  strany Čech
a Moravy,  iniciativy  Ne  základnám,  Českého  mírového  hnutí  a mnoha  dalšími
zavazuje  k tomu,  abychom  udělali  vše  proto,  aby  v naší  zemi  žádná  cizí  vojska
rozmístěna  nebyla.  Cizí  vojenská  přítomnost  na  našem  území  by  totiž  zcela
jednoznačně  byla  v naprostém rozporu s objektivními zájmy naší  republiky a jejích
obyvatel. Usilujeme o to, aby naše země ve stále se zhoršující mezinárodní situaci
prosazovala coby suverénní země mírovou politiku a ne, aby se hanebnými kroky své
vlády zbavovala zbytků  nezávislosti  a dokonce zde zvala k rozmístění cizí  armádu.
Naprosto  jasně  proto  říkáme,  že  cizí  vojska  v České  republice  nechceme!“
Milan Krajč

Někdo nám tu lže, ale Kovanda to nebude…
novinky.cz, 17. 10. 2023:                                                                .
»Česká  republika  se  podle  premiéra  Petra  Fialy  (ODS)  v řádu
měsíců  zbaví  závislosti  na  ruské  ropě,  stejně  jako  se  zbavila
závislosti  na  ruském  plynu.  Podobný  vývoj  se  čeká  i u  ruského
jaderného paliva,  řekl  to v úterý 17. října 2023 na konferenci SH!
FTS. Energetická bezpečnost a suverenita jsou podle něj  zásadní
pro  národní  bezpečnost.  … ‚Všemi  těmito  kroky  budujeme
skutečnou  energetickou  suverenitu.  To  je  v dnešní  době  něco
naprosto zásadního,‘ sdělil Fiala.«

CNN Prima News,  23.  11.  2023:                                             .
»Česká republika získala  kapacitu v  budovaném pevninském terminálu na  LNG v
Německu. Od roku 2027 v něm bude mít k dispozici čtvrtinu současné roční spotřeby.
Na čtvrteční tiskové konferenci k energetické bezpečnosti to řekl premiér Petr Fiala
(ODS).  S  ministrem  průmyslu  a  obchodu  Jozefem  Síkelou  (za  STAN)  dali  jasně
najevo, že ruský plyn už nebude potřeba. V rekordním čase, tedy v řádu měsíců, se
nám  podařilo  zbavit  téměř  stoprocentní  závislosti  na  ruském  plynu.  Ten  už  nyní
vlastně nepotřebujeme,‘ řekl Fiala během brífinku. Společně se Síkelou označil kroky
vlády  směřující  k  energetické  nezávislosti  na  Moskvě  za  mimořádný  úspěch.
Zbavit  se závislosti  na  ruském plynu se povedlo  jen nám. V mnoha zemích,  kam
přijedeme, nás za to uznávají, ať už jde o Spojené státy, Kanadu či Norsko. Začíná se
o  nás  přednášet  na  západních  univerzitách,‘  sdělil  Síkela,  přičemž připomněl,  že
energetická situace v Evropě  poskytovala  Rusku po vypuknutí  agrese na Ukrajině
v únoru 2022 velkou strategickou výhodu.« 
echo24.cz, 25. 11. 2023:
»Proklamace  tuzemských  politiků,  že  se Česko  zbavilo  své  závislosti  na ruském
plynu,  jsou  od minulého  měsíce  poněkud  v rozporu  s údaji  z předávací  stanice
v Lanžhotu.  Od začátku října  totiž  plyn  na této hraniční  stanici  už  neteče z Česka
na Slovensko  jako  předtím,  ale  ze Slovenska  do Česka.  A to  v objemu  až 100
gigawatthodin denně.  Výrazných až čtyřicet procent do Česka dováženého plynu je
nyní  právě  ruského  původu,  upozornil  hlavní  ekonom  Trinity  Bank  a bývalý  člen
Národní  ekonomické  rady  vlády  Lukáš  Kovanda  s odvoláním  na data
Eustream a Bloomberg.  Ministr  průmyslu  a obchodu  Jozef  Síkela  dnes  přiznal,  že
někteří obchodníci začali do ČR od října dovážet ruský plyn, nicméně ho podle Síkely
nepotřebujeme.
Kovanda  současně  připomněl,  že  se také  zároveň  prohlubuje  závislost  Česka
na ruské  ropě.  Z dat  ČSÚ  plyne,  že  v letošním  prvním  pololetí  dovezla  Česká
republika  největší  objem  ruské  ropy  za všechna  první  pololetí  v celém  období
od roku 2010, tedy ještě daleko před sankcionovanou ruskou anexí Krymu.«
                                                                                                     iportal  Robert Fish
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LUDVÍK  SVOBODA   7
Ludvík  Svoboda  vykonával  funkci  ministra  národní  obrany do
25.4.  roku 1950,  kdy z ní  byl  odvolán.  Byla  to složitá  léta.  V
souladu  s  Košickým  vládním  programem  měla  být  budována
podle  sovětského  vzoru,  ale  ze  všech  složek  odboje,  jak
domácího,  tak  i  východního  a  západního.  Dosud  apolitická
armáda se stala armádou politickou, všichni její příslušníci mohli
být členy a pracovat ve čtyřech povolených stranách. Potýkala
se  s  nedostatkem  výstroje  a  výzbroje,  zatím  byla  využívána
technika  trofejní,  náš  zbrojní  průmysl  teprve  začínal  být
budován.  Velitelská  místa  byla  obsazována  méně  podle
odbornosti, více podle politické příslušnosti. V zemi probíhal boj

o  získání  definitivní  politické  převahy.  Většina  obyvatel  se  nadchla  pro  obnovu  a
budování  průmyslu  a  zemědělství,  pracovala  bez  ohledu  na  čas  a  odměnu.   Na
obnově se podílela také armáda. Ta současně sváděla boje se skupinami banderovců,
zbytků  pronacistické Ukrajinské osvobozenecké armády,  která se přes naše území
přesouvala  na  západ.  Ve  volbách  v  roce  1946  zvítězili  s   obrovskou  převahou
komunisté  a  sociální  demokraté.  Přišel  únor  roku 1948.   Ministři  poražených stran
podali  demisi,  spoléhali,  že  prezident  ji  nepřijme a  také na vojenské jednotky pod
velením  sympatizujících  velitelů.  Armáda  zůstala   zejména  díky  ministrům  obrany
Svobodovi a  zahraničí  Janu Masarykovi neutrální. Svoboda hájil zásadu, že armáda
se  do  politických  bojů  nesmí  zapojovat.  Naopak  ministerstvo  vnitra  zřídilo  Lidové
milice, polovojenskou dělnickou ochranu závodů.  Ty spolu s nátlakem lidových mas
dosáhly toho, že demise byla přijata a jedinou rozhodující  silou se stali  komunisté.
Také Ludvík Svoboda vstoupil 11.11. 1948 do KSČ, stále ale zastával stanovisko, že je
třeba  respektovat  legionářské  tradice,  využívat  při  formování  armády  celého
zahraničního odboje. Když vznikaly útvarové organizace KSČ, obával se, že dojde k
úpadku kázně a že jde o narušení principu podřízenosti. Již v roce 1947 píše náčelník
tehdejší  Hlavní  správy  výchovy  a  osvěty  Procházka  Gotwaldovi  o  Svobodově
nespolehlivosti.  Rudolf  Slánský a hlavně  Bedřich Reicin  po únoru
zorganizovali radikální čistku v armádě. Dostával se s nimi do sporů,
hájil mnohé s tím, že jsou mladí a dají se převychovat a poukazoval
na  odbornou kvalifikaci.   Podobná stanoviska  zastával  i  generál
Klapálek,  někdy  i  náčelník  generálního  štábu  Drgáč.  Přesto  se
armáda  zbavila  asi  3.000  důstojníků,  zhruba  celé  čtvrtiny
velitelského sboru, věšina z nich se ničím – činem či verbálně proti
režimu neprovinila. Odnesli to všichni, kdo byli napojeni na západní
odboj.  Tak bylo  vyměněno celé ministerstvo obrany i  generální  štáb.  Svoboda pod
velkým tlakem musel  návrhy na propuštění  přijímat.  Reicin přitom označil  Svobodu
jako hlavní brzdu očisty armády a do Sovětského Svazu posílá udání: „obklopuje se
důstojníky  jako  Klapálek,  Drgač,  což  jsou  staří  legionáři  a  odchovanci  západních
vojenských doktrin....bylo chybou, že jsme ho ponechali tak dlouho v klíčové funkci,“
pronáší na poradě v Moskvě. V důsledku toho byl z funkce odvolán a pověřen vedením
Československého  státního  výboru  pro  tělovýchovu  a  sport.  Po  nedlouhé  době,
8.5.1951 byl odvolán i z tohoto postu a byl mu nabídnut důchod z milosti. Ten přijmout
Svoboda  odmítl.  Říká  se  něco  o  božích  mlýnech,  co  melou  pomalu  ale  jistě.  V
procesu, kde všechny otázky a odpovědi byly předem nacvičeny, byli v listopadu  1952
Slánský, Reicin a další „usvědčeni“ jako zrádci, zaprodanci západu a špioni, jejich život
skončil na popravišti. Paradoxně podle materiálu, který Reicin dříve připravoval proti
Svobodovi, byl zatčen i on, ( také Klapálek), a  ve vyšetřovací vazbě prožil zbytek roku.
Za vinu mu byla kladena sabotáž Košického vládního programu a sabotáž výstavby
nové armády podle sovětského vzoru. Na základě intervence z SSSR byl propuštěn a
od 1.1. 1953 mu byl přiznán starobní důchod. Po Svobodově zatčení nechtěl  zůstat
pozadu  ani  okresní  výbor  KSČ  na  Vysočině.  Bratr  Nejedlý  spolu  s  dalšími   třemi
zemědělci  založili  v  Hroznatíně  už  dříve  JZD.  To  bylo  označeno  jako  „kulacké“  a
iniciátoři družstva byli i s rodinami vystěhováni na státní statek ve Lhotce. (Vrátit se
mohli v nové situaci až za tři roky.) Penzista Svoboda se vrátil do Hroznatína a snad
tam i pomáhal družstvu jako účetní. Místní ho zvolili čestným předsedou družstva.
Jak se vyvíjela poslední etapa jeho života v době po březnu roku 1953, kdy zemřeli
Stalin i Gotwald, budeme  sledovat v posledním dílu seriálu.                    Pavel Hruban

PÍŠETE NÁM      Západní „demokraté" 21. století stál e honí   
                            kací ře,   těmi se stali zlí chcimí ři.   
  Západní  svět  je  stále  barbarský,  válek  chtivý a tradicionalisticky inkviziční.  Snad
všichni  znají  osud templářů.  Těžko se dnes dozvíme pravdu,  zda byli  rytíři  z  řádu
templářů  skutečně  antikristé  a  proto  byli  církví  svatou  a  francouzským  králem
popraveni,či jimi nebyli. Jedno je jisté, že svými obchodními praktikami bohatli, zatímco
pokladna válečníka krále Filipa zela prázdnotou a Vatikán, ten nemá mamonů svých
nikdy  dost.  Tato  monarchisticko-církevní  koalice  zlikvidovala  templáře  procesem
údajně za kacířství a sodomii /dnes sodomie v západním křesťanském světě vítaná /.
 A ejhle, historie se opakuje. Opět se západní zadlužené a bankrotující země sápou na
cizí bohatství, na Rusko, na jeho Sibiř a v arabských zemích na ropná pole. Rusové
bohatí  svou Sibiří  a arabské země  plné ropy, se stali  pro západní země  novými a 
nebezpečnými "templářskými kacíři", které je potřeba zlikvidovat.   
 Ukrajinský režim, jeho mašinérie, udatně kráčí po cestě svatých inkvizitorů a likviduje
současné nepřátele svého dogmatického pojetí ukrajinské pravoslavné církve. Klášter
Kyjevsko-pečerské  lavry  byl  údajně  hnízdem  těch  ruských  pravoslavných  kacířů.
Ukrajinský soud poslal  metropolitu  Pavla z  Kyjevsko-pečerské lavry do vyšetřovací
vazby. Za propuštění žádal soud 80,5 milionu rublů, /aby měli inkvizitoři na svoji svatou
válku, na vraždění ruských kacířů," templářů  " i svých vlastních civilistů. / Ty miliony
metropolita  neměl  a  tak  byl  převezen  do  vazební  věznice.  Metropolita  Pavel  se
dopustil zločinu tím, že odmítal jít do schizmatiky, banderovského pojetí pravoslaví.  
  Středověké manýry mocných, u barbarů na západě, přežívají dodnes. Čím se liší tyto
současné donucovací praktiky ke konvertování k jiným církevním dogmatům od těch
minulých  středověkých  katolickými  diktátory  prosazovaných  ?  Ve  vyhledávaných
informacích  nerozumím  větě:  "  Důkaz  zločinných  aktivit  /patrně  metropolity  Pavla/
poskytuje vyšetřování fotografie cara Mikuláše II. /patrně u něj nalezené /, což má být
považováno za závažný zločin." Car Mikuláš II. byl prozápadní, žena Němka, veškeré
svoje bohatství měl uloženo v západních bankách. Byly Rusku tyto obrovské vklady
někdy vráceny? Navíc, to byl právě car Mikuláš II., který následoval mírovou politiku
svého otce Alexandra a inicioval svolání první s v ě t o v é odzbrojovací a m í r o v é
konference do Haagu. Hrozbou pro ty západní válečné barbary, inkvizitory, se dnes
stalo usilovat o celosvětový mír. 
Jsou-li toto vše dezinformace, prosím české Ministerstvo pravdy o vyjádření. 
Zdroj  internet  a  kniha slavistky a  rusistky poradkyně  OSN pro problematiku států

bývalého SSSR novinářky A Hereschové , " Alexandra ."                               E. Smutná 

Náhubek mi vláda dala ,  
mé ruce zatím nesvázala , 
a tak často píši vám , 
za což se vám omlouvám .  

  Česká a slovenská vláda: malé srovnání
Nemohu  za  to,  ale  když  jsem  se  dozv ěděl,  jaké  je  jedno
z prvých opat ření nové slovenské vlády, musel jsem trochu
srovnávat.  Tím  opat řením  bylo  jednorázové  p řidání
důchodc ům tak, aby ho dostali ješt ě před Vánocemi. Tedy,
pokud jde o Slovensko.
Pokud  jde  o  Česko,  nic  podobného  se  nechystá.  Srovnávat
můžeme tedy jen s tím, jaké kroky udělala Fialova vláda, když se

dostala k moci. Zajistila, aby čeští důchodci dostali méně, než stanovil zákon. Šlo tedy
o opačný krok. Slyšel jsem zdůvodnění přednesené předsedou Senátu na zasedání
této části parlamentu. Prý sečtou-li se všechny údaje, pak vlastně senioři dostanou
víc, než měli, jejich důchody budou stále vyšší. Pan vysokoškolský učitel, absolvent
matematicko-fyzikální  fakulty  v Brně,  by  však  měl  vrátit  školné.  Jeho  ekvilibristika
s čísly svědčí  spíše o znalostech žáka, který měl  potíže s tím, aby vůbec dokončil
základku. Při inflaci je totiž nutné započítat při srovnávání i ji. Pak teprve se objeví
pravda a přidání může být jen částečné narovnání schodku. ‚Chytrá horákyně‘, když
už pochází z Vysočiny, by mu to jistě vysvětila lépe než já.
O  to  však  nejde.  Srovnání  slovenské  a  české  vlády  hovoří  samo  za  sebe.  Na
Slovensku myslí na důchodce a tímto způsobem se jim děkuje za jejich minulou práci,
v českých zemích jsou důchodci  »balvanem na noze«,  z velké  části  nevolí  strany
pětikoalice,  mají  své  pochybnosti  o  zahraniční  válečné  politice  vlády  a  často
nesouhlasí ani s její  euroservilností.                                                       .
Ficova vláda si při nástupu nepřidala, Fialova zvýšila platy ústavních činitelů. Slíbila
sice, že s tím něco udělá, když jsme v takovém marasmu, neudělala však nic. V klidu
nechala plynout  měsíce a překryla  leccos svým »balíčkem«, který utahuje opasky
druhým, nikoli pětikoaličním prominentům.                                                                .
Vládě nakloněná média od slovenských voleb nasadila ostrý tón, v němž máme být
přesvědčeni, jak nedemokratický, korupčnický a proruský je Ficův kabinet. Mladí tomu
u nás zřejmě věří, starší generaci bude déle trvat, než se nechá oblbnout, ale stálým
opakováním se to může povést. To se pak ovšem nesmí psát o tom, že například
slovenští  důchodci  dostanou finanční dárek k Vánocům. A tak  se o tom nepíše.  A
čeští? Dostanou jen příslib  dalšího zdražování  a asociálních rozhodnutí,  abychom
měli na letadla F-35 a další novou americkou výzbroj pro mise, pokud možno hodně
vzdálené od Česka. A aby obyvatelstvo mlčelo,  denně  jim vtloukají  do hlavy,  jaká
nebezpečí nám hrozí a že bez řízených střel, jež doletí až do Moskvy a možná do
Pekingu, bychom nemohli klidně   spát.                                                                        .
Předpokládám ovšem, že souběžně si čeští ústavní činitelé přidají patnáctý plat, aby
měli  na  dárky  a  na  štědrovečerní  večeři  na  úrovni.  Ti  slovenští  ‚korupčníci,
nedemokrati, rusofilové, atd.‘ ovšem něco podobného mít nebudou. Prostě, dovolují si
moc.                                                                                                   iportal  Milan Špás

 Stanovisko  krajské  konference  KS ČM  Středočeského
kraje:

V  sobotu  25.  listopadu  2023  jednala  v  Praze  krajská
konference Středočeské KSČM. Delegáti zhodnotili činnost
strany  v  uplynulém  období  od  předchozí  konference.
Projednali hospodaření krajské organizace strany a schválili
směřování politiky a činnosti strany do další konference. V

rámci  voleb zvolili  kandidáty pro krajské volby (a doporučili  kandidáty doplňujících
voleb do Senátu PČR).  Krajská konference konstatuje, že se Česká republika po
téměř dvouleté vládě pětikoalice, stává zemí, kde se dá čím dál hůře žít. Inflace trhá
rekordy, naši občané si kupují drahé a nekvalitní jídlo. Zdravotní péče se stává méně
dostupnou,  kde  například  není  pouze  o  schopnosti  sehnat  zubaře,  ale  zcela
v troskách  je  pediatrická  péče.  Režim  řadu  lidí  žene  do  ordinací  psychologů
a psychiatrů. Chybí léky jako je penicilin, Endiaron a další a ministra zdravotnictví to
nechává zcela v klidu. Důchodcům sebrali 20 miliard Kč na valorizaci, aby měli na
předražené zbraně, jako jsou třeba nepotřebné letouny F-35, a zbraně které máme,
rozdáváme ve prospěch cizích států, jako je třeba Ukrajina. Dneska již zhruba třetina
lidí žije v chudobě a exekucí je ohroženo také velké množství lidí. Dluh naší země
roste astronomickým tempem. Průmysl klesá a mnohé firmy zvažují odchod z České
republiky kvůli  drahým  energiím.  Vláda  zvyšuje  daně,  ačkoliv  před volbami  říkala
úplně  něco  jiného.  Doprava  v kraji  zaostává  za  potřebami  lidí.  A za  této  situace
hejtmanka Pecková řeší, že někdo v budově krajského úřadu pověsil nějaké plakáty
kritizující  její  zapojení  v kauze  STANu Dozimetr.To  vážně  občany kraje  nezajímá!
Občané  nenaleťte  lžím  pravice.  Když  ptáčka  lapají,  pěkně  mu  zpívají.
.                            Nevzdávejme to a řekněme Fialo STA ČILO!

Kalendá ře  KSČM na rok 2024 jsou k dostání na OV
 KSČM v Kro čehlavech                Cena 70 K č

Milady Horákové 497 Kladno 2, tel.: 312 687 909, 72 5 646 013, 602 138 077  -
mail:  ov.kladno@kscm.cz  , WEB://http://kladno.kscm.cz   MIČ  47 437

Nevyžádané p říspěvky  nevracíme

  
Europoslankyn ě Kateřina KONEČNÁ, 

předsedkyn ě ÚV KSČM  přijede besedovat s ob čany
Kladenska    ve st ředu 6.prosince 2023   

v sále Bará čnického domu Kro čehlavy (U Meisner ů).
od 15,30 hod.

Chcete znát pravdivé informace, p řijďte.


